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BEDRIJFSRAAD 

Uit de Bedrijfsraad 
Het bestuur van de Bedrijfsraad vergaderde op 13 juni 
1994. De volgende onderwerpen zijn besproken: 
• Door imkers is de vraag gesteld: Wat is het nut van de 
AID? De AID is een soort politiedienst en maakt proces-
verbaal op als er schade gemeld wordt (bijvoorbeeld 
spuitschade bij bijen). De AID probeert, in goed overleg 
met de imkers en het onderzoekscentrum Ambrosiushoeve 
de dader te achterhalen. In de praktijk is het echter vaak 
moeilijk om de bewijslast rond te krijgen en de dader 
verantwoordelijk te kunnen stellen. Het blijft een 
noodzaak om altijd bij spuitschade het meldingsformulier 
in te vullen en op te sturen naar de secretariaten van de 
Imkersbonden. 
• Uitleen tentoonstellingsmateriaal 'Floriade': 
Door de VBBN is een concept uitleenreglement opgesteld. 
Kosten van reparatie e.d. zijn voor de lener. Nog te bezien 
of er een algemene verzekering voor deze materialen 
afgesloten kan worden. 
• Onderzoekprogramma 1995 Ambrosiushoeve: 
De ANI diende twee voorstellen in en een vraag: 
1. Verbetering van de bestuiving door aanbieden van 
stuifmeel in de 'Bee Booster'. 
2. Onderzoek naar de invloed van fluvalinaten in 
bijenwas. 
3. Sporen van Amerikaans Vuilbroed in bijenwas 
(literatuuronderzoek). 
Alle drie de voorstellen zijn door Bedrijfsraad akkoord 
bevonden voor inzending naar LBS afdeling Bijenteelt. 
De ABTB wil weten wat de stand van zaken is met het 
door hen gevraagde onderzoek naar 'De invloed van 
honingbijen op de wilde flora en fauna'. Hoe wordt het 
onderzoek aangepakt en wat zijn de vorderingen? 
• Enquête over het blad 'bijen': 
Na discussie over de aanpak van deze enquête gaat de 
Bedrijfsraad akkoord. (Hoort thuis in het overleg tussen de 
redactie en de besturen.) 
• Claim inkomstenverlies van een teler door vermeende 
slechte kwaliteit van geplaatste bestuivingsvolken. 
* Als er gewerkt was met de voorwaarden van het LBS 
was er nooit een claim geweest. 
De Bond van Bijenhouders NCB is in deze geen partij, 
maar heeft wel ter ondersteuning van de imker een brief 
gestuurd naar de verzekeringsgever. 
Bij het begin van het bestuivingsseizoen, in 'bijen' de 
nadruk leggen op de bestaande voorwaarden. 
• Spuitschade West-Brabant: 
Het onderzoek loopt nog. De getroffen imkers hebben veel 
waardering geuit voor de manier van onderzoek door de 
AID en de Ambrosiushoeve. 

• Dhr. A. v.d. Wildenberg, directeur honingzemerij 'Het 
Zuiden' BV, gaat deze onderneming per 1 augustus 1994 
verlaten. De RvC is bezig om, in overleg met de huidige 
directie. de vacature zo snel mogelijk op te vullen. 
• Contributie Apimondia: 
Er zijn vragen gerezen over het nut van deze organisatie 
en wat er wordt gedaan met de contributie? 
Dit onderwerp zal t.z.t. in 'bijen' verder worden 
toegelicht. 
• Wijziging secretariaat ABTB. 
• Ir. G. Selman zal zijn secretariaatswerkzaamheden voor 
de Imkersbond ABTB beëindigen. Deze functie wordt 
door mevrouw M. Kortekaas-Schotman per 8 juni a.s. 
ingevuld. 
• Rekening en bescheiden Bedrijfsraad 1993: 
De heren G. Hollander (ABTB) en D. van Houwelingen 
(ANI) hebben de rekening en boeken 1993 gecontroleerd 
en in orde bevonden. 
• Voortgang werkgroep Toekomst van de 
Ambrosiushoeve: geen nieuws. Wensen en voorstellen 
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zijn welkom. 
• Bijsluiters in 'bijen': bespreken in redactie-besturen-
overleg. 
• Medefinanciering bibliotheek Wageningen LU: 
Iedere imker kan hier gebruik van maken, dan kosten van 
onderhoud voor de vijf imkersorganisaties? Na discussie 
wordt besloten om dit punt opnieuw op de agenda te plaat-
sen nadat het onderwerp eerst in de Bonden besproken is. 
• Imkerscursussen: 
Naar de overlegvergadering van het LBS afdeling 
Bijenteelt op 13 juni verwezen. 
• IKC wil in het najaar 1994 een onderzoek starten naar de 
ontwikkelingen in de bijenhouderij. Dit is een herhaling 
van een vergelijkbaar onderzoek enkele jaren geleden. De 
vragenlijst is met de leden van de Bedrijfsraad 
doorgenomen, aangevuld en akkoord bevonden. De 
resultaten en eventueel daaruit voortvloeiende acties van 
het onderzoek zullen worden bekendgemaakt. 

LANDBOUWSCHAP 

Vergadering afdeling Bijenteelt 
J. Beekman 
Het bestuur van de Bedrijfsraad vergaderde op 13 juni 
1994 niet de secretaris Ir. Kuypers van het 
Landbouwschap (LBS) afdeling Bijenteelt. Voorzitter was 
dhr. D. Vunderink. 
De volgende punten zijn besproken: 
• Verslag van de 70ste vergadering d.d. 21 maart 1994. 
• Overlegorgaan drachtplanten: 
Het verslag van I juni 1994 werd voor kennisgeving 
aangenomen. 
• Brief aan de VD: 
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Claim inkomstenverlies van een teler door venneende 
slechte kwaliteit van geplaatste bestuivingsvolken. 
* Als er gewerkt was met de voorwaarden van het LBS 
was er nooit een claim geweest. 
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Spuitschade West-Brabant: 
Het onderzoek loopt nog. De getroffen imkers hebben veel 
waardering geuit voor de manier van onderzoek door de 
AID en de Arnbrosiushoeve. 
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Vergadering afdeling Bijenteelt 
J. Beekman 
Het bestuur van de Bedrijfsraad vergaderde op 13 juni 
1994 met de secretaris Ir. Kuypers van het 
Landbouwschap (LBS) afdeling Bijenteelt. Voorzitter was 
dhr. D. Vunderink. 
De volgende punten zijn besproken: 
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Overlegorgaan drachtplanten: 

Het verslag van I juni 1994 werd voor kennisgeving 
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